

SICH
KÖNIGLICH
AMÜSIEREN
UND
GENIESSSEN
WIE EIN
KAISER

ROYAL AMUSEMENT
WITH IMPERIAL DELIGHTS





GENUSS & TRADITION

INDULGENCE & TRADITION

Herzlich willkommen in der HOFBURG Vienna. Einst prunkvoller Schauplatz für geschichtsträchtige Empfänge und schillernde Feste in der Kaiserzeit, hält die HOFBURG Vienna diese Tradition bis heute hoch. Mit dem Anspruch höchster Qualität, Liebe zum Detail und einer extra Portion Enthusiasmus werden die Gäste des Veranstaltungszentrums kulinarisch verwöhnt – exklusiv von DO & CO.

Welcome to the HOFBURG Vienna. Once a pompous scene for historic receptions and breath-taking festivals, the HOFBURG Vienna has kept up this tradition until now. With it's claim to highest quality standards, love to detail and an extra portion of enthusiasm, the guests of the Hofburg convention centre will be pampered with culinary delights – exclusively by DO & CO.

SEIEN SIE UNSER GAST

BE OUR GUEST

Ob Familienfest, Bankett, Staatsempfang oder Kongress, das internationale Team von DO & CO steht ab sofort als Premium Caterer den Gästen der HOFBURG Vienna zur Verfügung. Mit höchstem Qualitätsanspruch in Produkt und Service, Erfahrung und umfassendem Know-how sorgen die DO & CO Mitarbeiter nicht nur für kulinarischen Genuss, sondern lassen jeden Anlass noch ein wenig mehr erstrahlen.

So wird jede Veranstaltung zu einem Erlebnis.

Whether family celebrations, banquets, state receptions or congresses – the international team of DO & CO will provide guests of the HOFBURG Vienna with premium catering that goes beyond exceptional food. With experience and a comprehensive know-how, the highest demand on quality in product and service, the DO & CO team is not only responsible for the culinary experience but allows events to shine even more in the wonderful setting of the Hofburg, making every event an unforgettable experience.





DER PERFEKTE RAHMEN

Die HOFBURG Vienna, ehemalige Winterresidenz der Habsburger, bietet auf über 17.000 m² in 35 repräsentativen Veranstaltungsräumen mit modernster, technischer Ausstattung Platz für 50 bis knapp 5.000 Gäste. Ein weltweit einzigartiger Rahmen für unvergessliche Events und dem Gourmet Entertainment von DO & CO.



THE PERFECT SETTING

The HOFBURG Vienna, the Habsburgs' former winter residence, with it's 17,000 sqm spread across 35 rooms completed with state-of-the-art conference equipment, offers the perfect setting for events from 50 to almost 5,000 guests. A worldwide unique surrounding for unforgettable events and the Gourmet Entertainment by DO & CO.



GOURMET ENTERTAINMENT BY DO & CO

DO & CO verführt mit den besten Geschmäckern aus aller Welt. Die unbeschreibliche Gewürzvielfalt Asiens, fangfrischer Fisch, handgemachte Pasta und natürlich die Klassiker der Wiener Küche lassen keinen kulinarischen Wunsch offen. Ausschließlich marktfrische Rohware, kulinarische Vielfalt sowie die Authentizität in Zubereitung und Präsentation machen jede Veranstaltung in der HOFBURG Vienna zu einem Erlebnis der Sinne.



GOURMET ENTERTAINMENT BY DO & CO

DO & CO tempts with the best tastes from around the world. Asia's never ending array of spices, freshly caught fish, handmade pasta and of course the classics of the Viennese kitchen do not leave any culinary desire open. Only fresh raw materials, culinary variety as well as the authenticity in preparation and presentation make every event in the HOFBURG Vienna to a unique experience of the senses.





KONTAKT

CONTACT

Gerne sind wir für Sie da.
We are pleased to be of assistance.

HOFBURG Vienna

T. +43 1 5873666
vienna@hofburg.com
www.hofburg.com

DO & CO

T. +43 1 74000-1174
hofburgvienna@doco.com
www.doco.com





**ES WAR SEHR SCHÖN,
ES HAT MICH SEHR GEFREUT.**

IT WAS VERY LOVELY, IT PLEASED US VERY MUCH.